
Protokół Nr 263

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 24 stycznia 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1230. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Zarządu.

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych,

dróg na terenie Gminy Końskie,

b) wyrażenia opinii dotyczącej Regulaminu Organizacyjnego

Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu,

c) upoważnienia do udziału w składzie komisji ds. przeprowadzenia

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego oraz

zatwierdzenia dokumentacji przetargowej, dotyczącej postępowania o

udzielenie zamówienia publicznego, prowadzonego w trybie

podstawowym, którego przedmiotem jest: "Rozbudowa posiadanych

geoportali o dodatkowe e-usługi oraz znaczące podniesienie

dojrzałości istniejących e-usług w powiatach: skarżyskim, koneckim

i starachowickim w ramach projektu pn. »e-Geodezja - cyfrowy zasób

geodezyjny Województwa Świętokrzyskiego«"- 2 uchwały.

4. Opinia w sprawie petycji sołectwa Niebo dotycząca przebudowy drogi

powiatowej łączącej miejscowości Niebo - Piekło.

5. Podjęcie decyzji w sprawie zlecenia opracowania Strategii Rozwoju

Powiatu Koneckiego.

1



6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach

oświatowych prowadzonych przez powiat Konecki.

7. Omówienie postępowania w zakresie świadczenia usług o charakterze

publicznego transportu zbiorowego.

8. Rozpatrzenie wniosków w sprawach:

a) SOSW w Baryczy o wyrażenie zgody na zakup autobusu

przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych w ramach

"Programu wyrównywania różnic między regionami III",

b) TWRP "Wszechnica Konecka" o przyznanie dotacji na

zabezpieczenie wkładu własnego do zakupu autobusu

przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych w ramach

"Programu wyrównywania różnic między regionami III",

c) ZZH w Maleńcu o przyznanie dotacji celowej na zabezpieczenie

wkładu własnego do projektu pn.: "Powstańczy Arsenał" w ramach

programu "Niepodległa".

9. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź

propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad dzisiejszego posiedzenia.

Na wniosek Skarbnika Powiatu - Pani Edyty Drążkiewicz oraz Naczelnika

Wydz. Inwestycj i, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu - Pani Barbary

Panek Zarząd postanowił zwołać drugą cześć posiedzenia, po zakończeniu sesji

Rady Powiatu w celu podjęcia uchwał w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,

b) wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie zamówienia

publicznego, którego przedmiotem jest wykonanie i dostawa tablic

rejestracyjnych dla Powiatu Koneckiego.

Zarząd przyjął proponowany porządek obrad po uwzględnieniu zmian.

Zarząd bez uwag przyjął protokół Nr 262 posiedzenia Zarządu Powiatu.
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Ad.3

a) Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie wyrażenia

opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych, dróg na terenie

Gminy Końskie. Oznajmił, że Burmistrz zamierza zaliczyć do kategorii

dróg gminnych ulice zlokalizowane przy ul. Południowej w Końskich, przy

których znajduje się osiedle domków jednorodzinnych.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 8/2023 w przedmiotowej sprawie.

b) Dyrektor Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu - Pan Maciej

Chłopek przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie wyrażenia opinii

dotyczącej Regulaminu Organizacyjnego Zakładu. Oznajmił, że

opracowany dokument uporządkowuje i dostosowuje zapisy do sytuacji

faktycznej. Schemat organizacyjny wprowadza 1 dodatkowy etat

pracownika administracyjnego d.s. promocji organizacji oraz

3 dodatkowe etaty pracowników gospodarczych, na potrzeby zatrudniania

pracowników sezonowych, w tym zatrudnionych w ramach robót

publicznych.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę na uwzględnione

w Regulaminie stanowisko specjalisty d.s. promocji i organizacji. Zapytał, czy

w/w pracownik będzie zajmował się pozyskiwaniem środków ze źródeł

zewnętrznych?

Dyrektor Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu - Pan Maciej

Chłopek odpowiedział, że tak - przygotowaniem wniosków i dokumentacji

niezbędnej do pozyskiwania środków na dofinansowanie realizacji projektów

promocyjnych i inwestycyjnych.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że w Wydz. Promocji

i Kultury Starostwa nie ma specjalisty w dziedzinie pozyskiwania środków ze

źródeł zewnętrznych z przeznaczeniem na działania promocyjne i dobrze byłoby

zatrudnić osobę, która obsługiwałaby zarówno powiat, jak i ZZH.
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Zarząd uznał zasadność zatrudnienia specjalisty d.s. pozyskiwania środków

ze źródeł zewnętrznych na działania promocyjne.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 9/2023 w przedmiotowej sprawie.

c) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiładwa projekty uchwał Zarządu w sprawach

upoważnienia do udziału w składzie komisji ds. przeprowadzenia

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego oraz zatwierdzenia

dokumentacji przetargowej, dotyczącej postępowania o udzielenie

zamówienia publicznego, prowadzonego w trybie podstawowym, którego

przedmiotem jest: "Rozbudowa posiadanych geoportali o dodatkowe e

usługi oraz znaczące podniesienie dojrzałości istniejących e-usług

w powiatach: skarżyskim, koneckim i starachowickim w ramach projektu

pn. »e-Geodezja cyfrowy zasób geodezyjny Województwa

Świętokrzyskiego«". Oznajmiła, że poprzednio ogłoszone postępowanie

zostało unieważnione z uwagi na to, że jedyny wykonawca, jaki złożył

ofertę po wyznaczonym terminie wpłacił vadium. Odczytała przygotowane

projekty uchwał.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było .

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 10/2023 oraz Nr 11/2023

w przedmiotowych sprawach.

Ad. 4

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił opinię ZDP w sprawie petycji sołectwa Niebo dotyczące

przebudowy drogi powiatowej łączącej miejscowości Niebo - Piekło. Oznajmił,

że z uwagi na to, iż droga ta przebiega częściowo poza pasem drogowym jej

wykonanie wymaga opracowania dokumentacji projektowej wraz z decyzją

ZRiD. Pozwoli to na dostosowanie parametrów technicznych do obowiązujących

wymagań. Szacunkowy koszt wykonania dokumentacji wynosi ok. 200 000 zł.
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Zarząd uznał, że rozważy wykonanie dokumentacji projektowej oraz

realizacjęw/w inwestycji w latach następnych. Rozmowy w zakresie partycypacji

w kosztach inwestycji z Nadleśnictwem Barycz będą prowadzone, gdy będzie

znana wartość kosztorysowa inwestycji tj. na etapie wykonania dokumentacji

projektowej.

Ad.5

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski podjął temat opracowania

Strategii Rozwoju Powiatu Koneckiego. Oznajmił, że w opracowanie strategii,

która obejmowała okres do 2020 roku, z uwagi na skomplikowany charakter

dokumentu zaangażowana była duża grupa osób. Ponadto od tego czasu zmieniły

się przepisy prawa w tym zakresie i obecnie przygotowanie strategii dla powiatów

nie jest obligatoryjne. Stwierdził, że zasięgnął informacji w tym temacie

i najlepszym rozwiązaniem byłoby zlecenie opracowania strategii przez

wyspecjalizowany podmiot zewnętrzny. W związku z tym zwrócił się

z zapytaniem o cenę do potencjalnych wykonawców i w odpowiedzi wpłynęły

trzy oferty , za kwoty 18 500 zł, 28290 zł oraz 135 300 zł. Poinformował, że

dokument ten musi zawierać pewne elementy, w tym opinię oddziaływania na

środowisko. Opinia ta wykonywana jest przez zewnętrznego wykonawcę.

W przypadku skorzystania z możliwości opracowania strategii przez firmę

zewnętrzną Zarząd ma gwarancję, że opinia będzie wliczona w cenę

przygotowania startegii. Realny czas wraz z konsultacjami, opiniami oraz

diagnozą obejmie okres, do końca sierpnia b.r. Przytoczył przykład Powiatu

Starachowickiego, który samodzielnie podjął próbę przygotowania dokumentu

i do tego czasu nie udało się go opracować.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy do tej pory

którykolwiek z powiatów skorzystał z tego dokumentu?

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski odpowiedział, że w przypadku

zamiaru wnioskowania o środki z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich

strategia jest dokumentem wymaganym.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał o termin płatności, czy po

przygotowaniu strategii, czy po zatwierdzeniu przez Radę Powiatu?
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Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski odpowiedział, że płatność

nastąpi po zatwierdzeniu przez Radę Powiatu.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron odnosząc się do

rozbieżności w cenach proponowanych przez potencjalnych wykonawców

stwierdził, że niektóre firmy nie schodzą poniżej pewnego pułapu cenowego, ale

posiadają większą renomę, co z kolei daje gwarancję dobrze wykonanej pracy.

Kierując się przykładem niektórych gmin oznajmił, że w tym roku , a być może

nawet w tej kadencji powiat nie zdąży skorzystać z opracowanej strategii.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik z uwagi na rozbieżności w cenach

zapytał o zakres zleconych do wykonania prac związanych z opracowaniem

dokumentu?

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski odpowiedział, że odpowiedział

zakres pracy jest ten sam.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał o ryzyko ZWIązane

z niewywiązaniem się z umowy przez wybraną firmę?

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski odpowiedział, że powiat

niczym nie ryzykuje. Jeżeli wybrany wykonawca się nie wywiąże z zapisów

umowy wówczas zapłaci kary umowne.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zapytała, jak będzie wyglądać

współpracaw zakresie opracowania strategii, i czy firma jedynie scali informacje

jakie zostaną przygotowane przez Wydziały Starostwa oraz jednostki

organizacyjne powiatu.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa udzieli informacji na temat

przygotowania Strategii Rozwoju Powiatu Koneckiego. Stwierdził, że jest to

dokument, który będzie wpisywał się w Strategię Rozwoju Województwa.

Odbędą się liczne spotkania z Zarządem Powiatu, Kierownikami jednostek

organizacyjnych oraz Naczelnikami Wydz. Starostwa, na których zostaną

nakreślone szerokorozumiane kierunki działań oraz najważniejsze obszary do
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uwzględnienia w dokumencie. Odbędą się również spotkania robocze, w które

zostanie zaangażowana młodzież. W szkołach zostaną przeprowadzone ankiety.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec stwierdził, że najważniej sza

jest odpowiedź na pytanie, czy strategia jest dokumentem, który okaże się

przydatny.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa przytoczył przykład odmowy

dofinansowania budowy boiska sportowego ze środków PRaW z uwagi na brak

wpisania zadania do strategii rozwoju t.j. braku strategii.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron oznajmił, że

uczestniczyłw zespole d.s. opracowania strategii rozwoju dla Gminy Stąporków.

Uczestnicy zespołu przedstawiali swoje propozycje po uzyskaniu informacji

z gminy. Prace nad strategią trwały ok. 10 miesięcy.

Sprawę opracowania Strategii Rozwoju Powiatu Koneckiego przez firmę

zewnętrzną poddano pod głosowanie. Przy trzech głosach "za" i jednym

"wstrzymującym się" Zarząd postanowił zlecić opracowanie strategii firmie

zewnętrznej. Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron

wstrzymał się od głosu. Zarząd dokonał wyboru oferty najtańszej tj. za kwotę

18500 zł.

Ad.6

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach

i placówkach oświatowychprowadzonych przez Powiat Konecki. Poinformował,

o zmianie przepisów prawa oświatowego w zakresie zamiany stopni awansu

zawodowego z nauczyciela stażysty i kontraktowego na nauczyciela

początkującego. Zwrócił uwagę, że kolejny rok powiat nie dopłaca do

wynagrodzeń nauczycieli.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że w roku 2022

powiat dopłacił do wynagrodzeń pracowników oświaty łącznie ponad

1 600000 zł.
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Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, jakie działania

należy podjąć, aby nie dopłacać tak wysokiej kwoty?

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera stwierdził, że kwota ta wynika z godzin ponadwymiarowych, które

z kolei wynikają z ramowych planów wykonania. Zwrócił uwagę, że jeżeli

zostaną zlikwidowane oddziały wówczas powiat zacznie dopłacać do średnich

wynagrodzeń na poszczególnych stopniach awansu wynikających z Karty

Nauczyciela.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz udzieliła dodatkowych

wyjaśnień. Stwierdziła, że w przypadku jeśli nauczyciel nie wypracuje średniej tj.

120% kwoty bazowej wynikającej z Karty Nauczyciela wówczas organ

prowadzący jest zobligowany dopłacić. Przyznała, że kierunek planowania

godzin ponadwymiarowych jest słuszny, natomiast poziom dodatków do

wynagrodzeń nauczycieli ustalony przez Radę Powiatu jest za wysoki.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec stwierdził, że Zarząd

powinien wrócić do rozmów z dyrektorami szkół.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że to Wydz. Polityki

Społecznej , Oświaty i Zdrowia powinien przygotować propozycje rozwiązań

trudnej sytuacji związanej z finansowaniem zadań oświatowych.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zwrócił uwagę,

że niektóre działania wymagają konsultacji i opinii związków zawodowych

nauczycieli.

Innych uwag nie było.

Zarząd przyjął sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Konecki i przekazał je

organowi stanowiącemu.
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Ad. 7

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek omówiła prowadzone postępowanie w zakresie świadczenia

usług o charakterze publicznego transportu zbiorowego. Poinformowała Zarząd,

że postępowanie zostało podzielone w zakresie obsługiwanych tras na cztery

części. Po otwarciu ofert okazało się, że środki jakie zabezpieczono na cz. I, III

i IV nie są wystarczające. W związku z tym zaproponowała, aby Zarząd

unieważnił postępowanie w w/w częściach, a procedował dalej tj. dokonał

wyboru oferty w części II - Modrzewina - Końskie.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zaproponowała, aby me

dopuścić składania ofert częściowych.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa oznajmił, że zgodnie z zamiarem

ustawodawcy dzielenie postępowania daje możliwość udziału mniejszym

wykonawcom.

Zgodnie z propozycją Pani Naczelnik Zarząd postanowił unieważnić

prowadzone postępowanie na świadczenie usług o charakterze publicznego

transportu zbiorowego w częściach I, III oraz IV i procedować dalej część II

postępowania.

Ad. 8

a) Kierownik d.s wychowania i opieki w Specjalnym Ośrodku Szkolno 

Wychowawczym w Baryczy - Pani Justyna Połetek - Wcisło,

w zastępstwie Dyrektora przedstawiła wniosek o wyrażenie zgody na

zakup autobusu przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych

w ramach "Programu wyrównywania różnic między regionami III".

Oznajmiła, że obszar D obejmuje likwidację barier transportowych.

Ośrodek dowozi codziennie ok. 98 uczniów z powiatu koneckiego,

opoczyńskiego oraz kieleckiego, pokonując ok. 900 km. Posiada obecnie

trzy autobusy o przebiegu 740000 km, 500 000 km oraz 300000 km.

Wysokość dofinansowania PFRON wynosi 70% kosztów realizacji

projektu.
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Zarząd podziękował Pani Połetek - Wcisło za zreferowanie tematu i uznał,

że sprawę omówi w II części posiedzenia.

b) Z uwagi na wycofanie wniosku przez Prezesa Zarządu TWRP "Wszechnica

Konecka" punkt zdjęto z porządku obrad.

c) Dyrektor Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu - Pan Maciej

Chłopek przedstawił wniosek ZZH w Maleńcu o przyznanie dotacji

celowej na zabezpieczenie wkładu własnego do projektu pn.: "Powstańczy

Arsenał" w ramach programu "Niepodległa" . Oznajmił, że ZZH

przygotował i złożył wniosek o udzielenie grantu rządowego i otrzymał

dofinansowanie. W ramach przedsięwzięcia zaplanowano szereg działań

edukacyjno - kulturalnych, w tym rekonstrukcje historyczne, warsztaty

edukacyjne, wystawy historyczne oraz konferencje popularno - naukową.

Najważniejsze z planowanych działań odbędzie się w trakcie "Kuźnic

Koneckich". Poinformował, że całkowita wartość projektu wynosi 58 070

zł, z tego 48 000 zł stanowi dotacja z programu "Niepodległa", 10070 zł

wkład własny wnioskodawcy.

Zarząd pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek i postanowił przeznaczyć na

wnioskowany cel kwotę wymaganą jako zabezpieczenie wkładu własnego tj.

10 070 zł. Propozycje podziału środków zostaną przedłożone Radzie Powiatu na

najbliższą sesję.

Na tym zakończono część I posiedzenia Zarządu.

O godz. 1430 wznowiono obrady.

Powrócono do omawiania pkt. 8 a) Rozpatrzenie wniosku o wyrażenie

zgody na zakup autobusu przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych

w ramach "Programu wyrównywania różnic między regionami III".

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

sprawa powinna być rozpatrywana kompleksowo, w kontekście dowozów

prowadzonych przez Ośrodek. Oznajmił, że dowozy uczniów do szkół są
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obligatoryjnym zadaniem gminy. Ponadto w SOSW w Baryczy subwencja nie

wystarcza na pokrycie kosztów funkcjonowania placówki.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę, że może okazać

się, że jeżeli nie będą prowadzone dowozy to nie będzie uczniów chętnych do

nauki w szkole. Ponadto nie możemy przewidzieć jak zachowająsię rodzice oraz

jak do sprawy dowozów podejdzie Burmistrz MiG Końskie. Przypomniał

o rozmowach prowadzonych z Dyrektorem Ośrodka dotyczących bilansowania
się dowozów.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że jeżeli Ośrodek

zrezygnuje z dowozów to powinna przejąć je Gmina Końskie.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że z danych

przedstawionych do budżetu powiatu wynika, że jednostka nie bilansuje się

w zakresie dowozów. Wzrosły koszty zakupu paliwa oraz wynagrodzenia

i w związku z tym SOSW w Baryczy miał aneksować umowy o dowozy uczniów

do Ośrodka.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zaproponował, aby sprawę

omówić po raz kolejny w obecności Dyrektora SOSW w Baryczy.

Biorąc pod uwagę powyższe Zarząd odłożył wniosek do rozpatrzenia na

jedno z kolejnych posiedzeń Zarządu.

Ponadto Zarząd upoważniłNaczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty

i Zdrowia - Pana Krzysztofa Stacherę do zorganizowania spotkania z dyrektorami

szkół w sprawie analizy sytuacji finansowej jednostek organizacyjnych oświaty.

a) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok.

Oznajmiła, że proponowane zmiany zostały przygotowane na wnioski

kierowników jednostek organizacyjnych. Największa z nich polega na

rozwiązaniu rezerwy celowej na oświatę edukacyjną opiekę

wychowawczą w kwocie 88 669 zł i została przeznaczona na dokształcenie

i doskonalenie zawodowe nauczycieli.
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Uwag do w/w projektu uchwały nie było .

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 12/2023 w przedmiotowej sprawie.

b) Zarząd jednogłośnie podjął przedstawioną przez Naczelnika Wydz.

Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu - Panią Barbarę

Panek uchwałę Nr 13/2023 w sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty

w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego, którego

przedmiotem jest wykonanie i dostawa tablic rejestracyjnych dla Powiatu

Koneckiego.

Ponadto Zarząd wyraził zgodę na usunięcie trzech drzew - modrzewi

z terenu przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich. Zgoda Zarządu stanowi

załącznik do wniosku o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1520 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

protokołowałalt,:0nika Równicka

........................~~~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
- --- ._---~
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